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MEDEDELINGEN 
Adviescommissie 27 maart 2017 agendapunt 13 c 
Dagelijks bestuur 13 april 2017 
Algemeen bestuur 18 mei 2017 
  
Bijlagen bij I 1. Conceptverslag openbare AB 15 december 2016 

2. Conceptverslag besloten AB 15 december 2016 
  

Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededelingen. 
 

I. CONCEPTVERSLAG VERGADERING AB 15 DECEMBER 2016 OPENBAAR EN 
BESLOTEN 
Zie bijlagen 1 en 2 
 

II. SPW BESLUIT SCHRIFTELIJKE RONDE DB INBREIDING DROOMPARK SPAARNWOUDE 
(HOUTRAK) 
Op 23 september 2016 heeft het algemeen bestuur besloten in te stemmen met de inbreiding 
van Droompark Spaarnwoude in deelgebied Houtrak. In dat besluit was opgenomen dat de 
onderhandelingsresultaten voor de aanpassing van het ondererfpacht aan het dagelijks 
bestuur moeten worden voorgelegd ter accordering. 
Het dagelijks bestuur heeft in een extra schriftelijke ronde besloten akkoord te gaan met de 
overeenkomst tot wijziging van de ondererfpacht Park Spaarnwoude (concept 7 d.d. 
21 december 2016). 
 

III. STAND VAN ZAKEN NNN (WORDT AANGELEVERD DOOR PROVINCIE NOORD-
HOLLAND, TE BEHANDELEN IN HET BESLOTEN GEDEELTE VAN HET AB) 

 
IV. COMMUNICATIE ACTIVITEITEN 

Overzicht van de communicatie activiteiten en publicaties voor en over Recreatieschap 
Spaarnwoude en Informatieboerderij Zorgvrij in de periode 15 september 2016 tot en met 
1 maart 2017. 

 
V. TOEKOMSTVISIE EVENEMENTENTERREIN HOUTRAK 

Naar aanleiding van de meerjarenovereenkomst met de organisator van het evenement 
Awakenings hebben het recreatieschap en de organisatie samen besloten te werken aan een 
toekomstvisie voor Houtrak. 
 

VI. SMG CLAIM VAN FAMILIE TREUR INZAKE WAARDEVERMEERDERING VERKOCHTE 
GROND (BUITENSCHOT) 
VERTROUWELIJK VOOR BESLOTEN AB 
Stand van zaken m.b.t. een mogelijke rechtszaak over de uitbetaling van de meerwaarde van 
de gronden Park Buitenschot. 

 
VII. SMG VOORTGANG NATIONAAL MONUMENT MH17 

Gewerkt wordt aan het invullen van de voorwaarden en de fysieke aanleg van het project.  
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NADERE TOELICHTING MEDEDELINGEN 
 

IV) COMMUNICATIE ACTIVITEITEN 
 
Onderstaand overzicht heeft betrekking op de periode 15 september 2016 tot en met 1 maart 2017. 
 
(pers)berichten: 
In de media is onder andere aandacht besteed aan: 

 Park Zwaanshoek geopend 

 Zorgvrij biologisch 

 1
e 
fase terrein ActionPlanet in Zuiderscheg klaar 

 Wandelroutes gestremd 

 Blijf uit de buurt van dode vogels 

 Werkzaamheden Tennet 

 Aanleg Nationaal Monument MH17 van start in Park Vijfhuizen 

 Start herstel werkzaamheden dak Fort benoorden Spaarndam 

 Vrijwilligers gezocht voor informatieboerderij Zorgvrij 

 Weidevogels zijn begonnen met nestelen 

 Golfclub Spaarnwoude 40 jaar  

 Essentaksterfte  

 Hippe Koeienquiz voor Zorgvrij  

 Gemeente Velsen past evenementenbeleid aan “Ruimte bieden aan nieuwe ontwikkelingen” 
 
Lopende communicatie-activiteiten 

 Uitvoering communicatieplan Beeldkwaliteit/Duurzaam Spaarnwoude 

 Berichten social media 

 Maandelijkse evenementenkalender 

 Beheer website(s) 

 Promotie activiteiten informatieboerderij Zorgvrij 

 Verspreiden folders/flyers  

 Promotie Wandelnetwerk Noord-Holland 

 Nexis Lexis: digitale knipselkrant 

 Participatie in Spaarnwoude geeft energie 

 Participatie gebruikersoverleg Plesmanhoek 

 Samenwerking vrijwilligers Roerdomp 

 Communicatie evenementen 

 Communicatie maatschappelijke stages 

 Participatie Natuurwegwijzer.nl 

 Perscontacten  
 
Toekomstige communicatie activiteiten 

 Uitwerking nieuwe look en feel: lancering nieuwe website; ontwikkelen nieuwe folder  
Nieuwe posters in informatiekasten 

 Kaart Tuinen van West 

 Deelname Recreatiekrant 

 Start recreatieseizoen 

 Start zwemseizoen 

 Fietstocht door het gebied ism ondernemers 

 Samenwerking met organisatoren van evenementen voor online marketing 

 Instagram-account voor het recreatiegebied 
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V) TOEKOMSTVISIE EVENEMENTENTERREIN HOUTRAK 
 
In 2013 heeft de organisatie van het evenement Awakenings zich langdurig gecommitteerd aan het 
evenementen terrein in Houtrak door het ondertekenen van een meerjarenovereenkomst. Deze 
overeenkomst biedt, in ieder geval, nog ruimte voor het huren van het terrein tot en met 2020.  
 
Awakenings is een gewaardeerd organisator. Het muziekfestival is populair en succesvol en het is 
gegroeid tot een tweedaags evenement met 35.000 bezoekers per dag. Wegens deze groei moet de 
organisator noodgedwongen gebruik maken van terreinen in het westelijk havengebied voor de 
afhandeling van de bezoekersstroom. 
 
De toekomst van het gebruik van het havenbedrijf is allerminst zeker. Hierom hebben het 
recreatieschap en de organisatie samen besloten te gaan werken aan een toekomstvisie voor Houtrak 
waarbij enkele scenario’s worden uitgewerkt waarmee de organisatie zich kan voorbereiden op het 
moment dat mogelijk de bezoekersstroom op een andere manier moet worden afgehandeld. 
 
Tegelijk is met de organisatie besloten om een financiële buffer op te bouwen voor het doen van 
investeringen (bijvoorbeeld infrastructurele verbeteringen) binnen het beheergebied van het 
recreatieschap. Deze financiële buffer wordt opgebouwd door het sparen (reserveren, labelen en 
vasthouden) van de investeringsbijdrage.  
 
Noot: 
Deze investeringsbijdrage betreft een bedrag van 60.000 euro per jaar die jaarlijks door de organisatie 
wordt overgemaakt aan het recreatieschap. Hierover is in de genoemde meerjarenovereenkomst d.d. 
2013 contractueel afgesproken dat dit bedrag bestemd is voor terreinverbeteringen ten behoeve van 
het evenemententerrein.  
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VI) SMG CLAIM VAN FAMILIE TREUR INZAKE 
WAARDEVERMEERDERING VERKOCHTE GROND (BUITENSCHOT) 
VERTROUWELIJK VOOR BESLOTEN AB 
 
Gezien de juridische risico’s en de bijbehorende financiële risico’s is het van het belang dat het 
bestuur kennis neemt van de volgende gang van zaken. 
 
Voorgeschiedenis 
Naar aanleiding van de aanleg van de “geluidsribbels” in park Buitenschot in 2013 heeft de voormalige 
kadastrale eigenaar van de ondergrond zicht gemeld bij DLG en beroept zich op de 
meerwaardeclausule in de verkoopovereenkomst uit 1999. Inmiddels is de grond (17 ha) nu 
doorgeleverd aan het recreatieschap en deze is in deze kwestie rechtsopvolger van BBL. Het 
recreatieschap heeft Schiphol Nederland B.V. gevraagd om garant te staan voor de 
meerwaardeclausule. Indien er sprake is van een meerwaarde, dan zal die door Schiphol worden 
voldaan. 
 
Wat speelt er nu 
Partijen Treur en Recreatieschap Spaarnwoude hebben elk een taxateur ingeschakeld, welke 
deskundigen een onafhankelijke derde taxateur hebben ingeschakeld, teneinde de meerwaarde te 
bepalen van de gronden waarop de bekende meerwaardeclausule betrekking heeft. De taxatie is 
uitgevoerd overeenkomstig de afgesproken processtappen die zijn beschreven in de 
koopovereenkomst.  
Volgens het advies van de commissie van deskundigen (d.d. 14 januari 2016) is er sprake van een 
meerwaarde van € 987.217,50 als gevolg van de door Schiphol aangebrachte ribbels in het park. 
Hoewel Schiphol Nederland B.V. garant staat voor de meerwaarde, is Schiphol vooralsnog niet bereid 
om over te gaan tot uitbetaling. Door de jurist van Schiphol wordt de kwaliteit van het rapport van de 
commissie van deskundigen in twijfel getrokken en Schiphol is bereid dit door de rechtbank te laten 
toetsen. 
 
Wat komt er mogelijk te spelen 
Het komt er feitelijk op neer dat Schiphol de verplichting om tot uitkeer te moeten gaan gerechtelijk wil 
laten toetsen omdat zij vinden dat de meerwaarde op basis van het huidige rapport onvoldoende is 
onderbouwd en aangetoond. Hiertoe zal de familie Treur de meerwaarde moeten vorderen bij het 
recreatieschap via een gerechtelijke procedure. Òf zij dit zullen gaan doen is momenteel nog niet 
duidelijk. 
Indien dit (mogelijk) in de toekomst zal gaan spelen, is met Schiphol de afspraak gemaakt dat het 
recreatieschap Schiphol Nederland BV zal mandateren om namens het recreatieschap het woord te 
doen. 
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VII) SMG VOORTGANG NATIONAAL MONUMENT MH17 
 
Eind 2016 heeft het algemeen bestuur besloten de stichting Nationaal Monument MH17 toestemming 
te geven voor de realisatie van het nationaal monument MH17 in Park Vijfhuizen. Aan deze 
toestemming heeft het bestuur een aantal voorwaarden verbonden. 
 
Momenteel wordt er door de stichting gewerkt aan de nadere invulling van deze voorwaarden, onder 
andere de fondsenwerving en het oprichten van een beheerentiteit die in de toekomst zorg moet gaan 
dragen voor het operationeel beheer en onderhoud van het nationaal monument. 
 
Binnen de kaders die de stichting heeft gekregen van het recreatieschap is inmiddels tevens de 
fysieke aanleg gestart van het monument. Dit houdt in dat: 

 Er is opdracht verstrekt aan firma Krinkels (rechtstreekse opdracht vanuit de stichting); 

 Er vindt grondverzet plaats en de eerste funderingen zijn geplaatst; 

 De meeste bouwmaterialen zijn besteld; 

 Het recreatieschap is ambtelijk betrokken bij de aanleg door middel van deelname aan het 
bouwteam. 

Conform planning stuurt de stichting nog steeds aan op een feestelijke opening op 17 juli 2017 met 
nationale aandacht. 
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Conceptverslag openbare vergadering algemeen bestuur Recreatieschap Spaarnwoude, gehouden 
op 15 december 2016 op het kantoor van RNH aan de Genieweg 46a in Velsen-Zuid  
 
Aanwezig  
Mevrouw A.V. Baerveldt   - Gemeente Velsen (vicevoorzitter) 
De heer R. Mauer    - Gemeente Amsterdam (plaatsvervanger) 
Mevrouw C.Y. Sikkema   - Gemeente Haarlem (AB lid) 
De heer R. van Haeften   - Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude  
Mevrouw D. Kerkhoff - Gemeente Haarlemmerliede en S'woude (plaatsvervanger) 
De heer J.C.W. Nederstigt - Gemeente Haarlemmermeer (AB lid) 
Mevrouw M.J. Brouwer    - RNH (programmamanager)  
De heer J.W. Nieuwenhuis   - RNH (manager advies) 
Mevrouw I. Smit    - Verslaglegging  
 
Afwezig  
Dhr. A. Choho    - Gemeente Amsterdam (AB lid) 
Dhr. A. Tekin    - Provincie Noord-Holland (beoogd bestuurslid) 
 
Insprekers 
De heer H. Haverkort   - Belangenvereniging Arkbewoners Lieoever (BAL) 
Mevrouw K. van den Hurk  - Ruiter 
De heer A.J. Monhemius  - Manege Spaarnwoude 
 
1. OPENING 
  
 Mevrouw Baerveldt opent de bestuursvergadering om 9.30 uur en heet de aanwezigen welkom. 

Het beoogd bestuurslid, de heer Tekin is helaas verhinderd. Er is een schriftelijke inbreng 
ontvangen van de provincie. Mevrouw Baerveldt neemt het voorzitterschap van deze 
vergadering op zich.  
Er wordt stilgestaan bij het overlijden van de heer Talsma, de vergadering neemt één minuut 
stilte in acht.  

 De heer Mauer vraagt om een tweetal punten aan de agenda toe te voegen; de stand van 
zaken rond het monument MH17 en de actuele informatie inzake de canon golfbaan, 
overdracht rioolbeheer en beheer kunstwerk Houtrak. Dit wordt behandeld bij punt 13: 
mededelingen. 

  
2. VERSLAG OPENBARE VERGADERING ALGEMEEN BESTUUR 23 SEPT 2016 
  
 Tekstueel: Geen opmerkingen. 
  
 Naar aanleiding van:  
 Pagina 3, agendapunt 7, Mededeling exploitatie forten. 

De voorzitter heeft nagevraagd of de kosten en baten van de forten in het recreatieschap al 
beter in beeld zijn. Mevrouw Brouwer merkt op dat hier nog aan wordt gewerkt en de voorzitter 
stelt voor om dit punt in een volgende vergadering te behandelen. 

  
 Het algemeen bestuur besluit het conceptverslag ongewijzigd vast te stellen. 
  
3. INGEKOMEN STUKKEN 
  
 De heer Mauer merkt op dat er bekeken moet worden hoe de vergadering om wenst te gaan 

met de schriftelijke inbreng van de provincie aan deze bijeenkomst.  
 De voorzitter meldt dat hierover al de afspraak is gemaakt dat er alleen kennis wordt genomen 

van een schriftelijke inbreng. 
 Voor deze vergadering is schriftelijke inbreng van de provincie ontvangen, onder andere over 

de meerjarenraming 2018-2020. Het Ministerie geeft aan dat het ontbreekt aan een 
meerjarenoverzicht en een gespecificeerd verloop van de reserves en voorzieningen. 
De heer Mauer vraagt zich af hoe het algemeen bestuur daarop reageert.  

 Mevrouw Sikkema vult aan dat de gemeente Amsterdam en de gemeente Haarlem meerdere 
keren hun zorgen over de onduidelijkheid van de meerjarenraming hebben geuit en dat dit nu 
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door het Ministerie wordt bevestigd. Zij vindt het jammer dat er een brief van het Ministerie voor 
nodig is om een duidelijke meerjarenraming op te stellen. De gemeente Haarlem is kritisch op 
het financiële overzicht en mevrouw Sikkema hoopt dat de meerjarenraming op 1 februari 2017 
wel volledig klaar is. De conclusie kan dan ook zijn dat de participantenbijdrage wel verhoogd 
moet worden. Mevrouw Sikkema verwijst naar het programma van Duurzaam Spaarnwoude. 
Daarin is nog te weinig inzichtelijk wat dat programma concreet voor het recreatieschap zal 
betekenen op financieel gebied. 

 De voorzitter merkt op dat alle participanten hun zorg over de onduidelijke meerjarenraming 
hebben geuit. De meerjarenbegroting sluit niet en zij is van mening dat een verhoging van de 
participantenbijdrage noodzakelijk is om de begroting sluitend te krijgen. 

 De heer Nieuwenhuis brengt in dat alle recreatieschappen een dergelijke brief van het 
Ministerie hebben ontvangen. Het Ministerie vindt dat de methodiek om de begroting tot stand 
te laten komen moet veranderen. De begroting 2016 is al twee jaar geleden ingezet, vóór deze 
regels veranderd werden. Bij de aanpassing van de begroting 2016 zijn de nieuwe regels 
toegepast. Het Ministerie wil terecht weten of de meerjarenbegroting ook op de langere termijn 
gaat kloppen. Dat is nu nog niet duidelijk. Het recreatieschap moet nu voldoen aan de eisen die 
het Ministerie stelt en inzichtelijk maken waarom er een tekort is. Daarnaast moet het 
recreatieschap met een actieplan komen voor een meerjarenperspectief van 
vervangingsinvesteringen, waaruit blijkt dat het aannemelijk is dat het financiële perspectief 
voor de toekomst wel gunstig is.  

 De voorzitter concludeert dat de financiële stukken deels al zijn aangepakt met de nieuwe 
regels die het Ministerie voorschrijft en dat er wordt verwacht dat de informatie op de gestelde 
termijnen aan het Ministerie wordt aangeleverd. Deze kritiek wordt ook meegenomen bij de 
uitwerking van de volgende begroting.  

  
 Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving 

aan te nemen. 
  
4. TOEKOMST RECREATIESCHAPPEN (MONDELINGE MEDEDELING) 
  
 De heer Nieuwenhuis geeft een korte toelichting. GS hebben een evaluatie gemaakt hoe nu 

verder te gaan met de recreatieschappen. De conclusie is dat er weinig draagvlak is voor 
bestuurlijke vernieuwing van de recreatieschappen als de provincie dat van bovenaf oplegt. De 
provincie wil wel op MRA-niveau in overleg met de recreatieschappen om te bekijken of er aan 
een betere toekomst kan worden gewerkt. De PvdA heeft een notitie geschreven die in de 
Statencommissie aan de orde is geweest, zij stellen daarin voor om een speciale gedeputeerde 
voor de recreatieschappen aan te stellen. GS en PS willen dat niet. PS adviseren GS dringend 
om in het voorjaar de discussie met de gemeenteraden aan te gaan hoe de toekomst van de 
recreatieschappen gezamenlijk opgepakt dient te worden.  

 Mevrouw Sikkema merkt op dat de Haarlemse gemeenteraad al eerder heeft aangegeven dat 
zij graag samen met andere gemeenteraden in gesprek wil treden. Wellicht kunnen hier een 
aantal onderwerpen gecombineerd worden. 

 De voorzitter brengt in dat er naar aanleiding van de erfpachtdiscussie met Staasbosbeheer 
(SBB) nog steeds met de vicevoorzitters van de recreatieschappen overleg wordt gevoerd. 
Deze erfpachtdiscussie is ook van grote invloed is op de toekomst van de recreatieschappen.  

 De heer Nieuwenhuis vult aan dat het recreatieschap heeft voorgesteld om een ambtelijke 
groep te laten onderzoeken of het in coalitie met SBB mogelijk is om een gezamenlijke 
toekomst te creëren. De provincie heeft daar een onderzoek voor uitgezet en ook zij vindt dat 
de recreatieschappen een mogelijkheid tot samenwerking met SBB moeten kunnen vinden. 
RNH doet haar best om tot een nieuwe vorm van samenwerking te komen met SBB Noord-
Holland. SBB Noord-Holland wordt door de landelijke SBB-organisatie aangestuurd, en zij zitten 
er anders in. Dit kan worden geïllustreerd met het volgende voorbeeld: het recreatieschap heeft 
een financieel tekort en zoekt naar mogelijkheden om omzet te genereren. Eén van die 
mogelijkheden is natuur begraven. De directie van de landelijke SBB-organisatie heeft 
aangegeven dat natuur begraven op de gronden van SBB niet wordt toegestaan. Deze situatie 
vraagt om bestuurlijk overleg van alle recreatieschappen om gezamenlijk op Rijksniveau tot een 
oplossing met SBB te komen. De besturen van de recreatieschappen moeten dan de 
opdrachtgever van dit traject zijn.  

  
 Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededeling. 
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5. NAJAARSNOTITIE 2016  
  
 Mevrouw Sikkema merkt op dat de inkomsten vaak incidenteel zijn en dat het met name gaat 

om projecten die naar achteren worden geschoven. Zij vraagt wat dit betekent voor de financiën 
van 2017. Mevrouw Brouwer merkt op dat als projecten worden doorgeschoven, de middelen in 
2017 alsnog worden uitgegeven. Dat betekent een onttrekking aan de reserves. Het 
recreatieschap kan ook geen rekening houden met de incidentele inkomsten, omdat deze 
onzeker zijn. Het tekort is daarom groter dan in 2017.  

  
 Het algemeen bestuur besluit de najaarsnotitie 2016 Recreatieschap Spaarnwoude vast 

te stellen. 
  
6. UITGANGSPUNTEN PROGRAMMA 2017-2018  
  
 De heer Mauer merkt op dat de gemeente Amsterdam akkoord is met de inhoudelijke 

uitgangspunten. De gemeente stemt principieel niet in met de indexering en kan daarom niet 
akkoord kan gaan met punt 2 van het besluit. De heer Mauer vraagt of het mogelijk is om de 
consequenties van de vier genoemde varianten van het uitgangspuntenprogramma 2017-2018 
expliciet uit te leggen aan de betrokken ambtenaren van de gemeente Amsterdam. Amsterdam 
zou op dit moment akkoord gaan met variant 1. 

 De voorzitter concludeert dat het besluit beter gesplitst kan worden door de indexering apart te 
benoemen. De gemeente Amsterdam stemt in, behoudens de indexatie.  

  
 Het algemeen bestuur besluit 

 
1. In te stemmen met de uitgangspunten voor het programma 2017-2018 van de 

onderdelen SPW, SMG en SGP zoals weergegeven in de bijlage bij het voorstel, 
met als programma accenten: 
 
2017 

 SPW: Verder implementeren projecten en werkzaamheden uit proces Op weg naar 
Duurzaam Spaarnwoude. In 2017 ligt de focus op de meest kansrijke projecten 

 SPW: Realiseren van omvorming in inrichting en beheer in het gebied waarmee 
besparingen in dagelijks beheer en vervangingsinvesteringen worden gerealiseerd. 
Alle maatregelen met dit doel zijn samengevat in de verkenning beeldkwaliteit. In 2017 
wordt het draagvlak voor dit plan, nadat hierover in 2016 gesproken is met exploitan-
ten, gebruikers en andere maatschappelijke partijen in de gebiedsateliers, getoetst bij 
de participanten. Ook vindt verdere uitwerking van de definitieve beheer- en inrich-
tingsmaatregelen plaats 

 SPW: Mogelijk uitbreiden van DroomPark Buitenhuizen 

 SPW: Werving- en selectie van een ondernemer voor de restauratie en ontwikkeling 
van Fort bij de Liebrug en Fort benoorden Spaarndam 

 SPW: Uitbreiden van omvang en aantal grote evenementen 

 SPW: Verbeteren zwemwaterkwaliteit in Oosterbroek Buitenhuizen samen met 
Hoogheemraadschap Rijnland 

 SGP: In beheer nemen resterende deel Tuinen van West 

 SGP: Beheervisie afronden 

 SGP/SMG: Afronden opstellen meerjarenplanning groot onderhoud en vervangingen 
De exacte invulling van de activiteiten voor het overige programma in 2017 is sterk 
afhankelijk van de voortgang van de projecten in 2016 en de besluitvorming door het 
bestuur.  

 
2018 

 SPW: Verder implementeren projecten en werkzaamheden uit proces Op weg naar 
Duurzaam Spaarnwoude.  

 Voor 2018 ligt de focus op het afronden van de lopende projecten en het opstarten 

van de implementatie van de maatregelen uit het beeldkwaliteitsplan.  

 

2. De programmabegroting 2018 te indexeren met het Consumentenprijsindex cijfer 
(CPI). 
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7. SPW MEDEDELING VOORTGANG DUURZAAM SPAARNWOUDE  
  
 De voorzitter meldt dat de heer Haverkort zal inspreken namens de BAL (zie bijlage 1) 
 De heer Haverkort geeft aan dat er sprake is van een vaststellingsovereenkomst tussen de BAL 

en het recreatieschap. Hij vraagt het algemeen bestuur van het recreatieschap om deze te 
accorderen zodat er proces rond de erfpacht van de Arkbewoners verder kan.  

 De voorzitter merkt op dat de vaststellingsovereenkomst beoordeeld zal worden en meent dat 
het goed is dat er nu snel stappen gezet kunnen worden om dit proces naar ieders 
tevredenheid af te kunnen ronden.  

  
 Mevrouw Sikkema is benieuwd of er sprake is van een planning bij de meerjarenraming 

uitvoeringsprogramma Duurzaam Spaarnwoude 2017– 2026. 
 Mevrouw Brouwer geeft een korte toelichting. De consultatieronde is inmiddels afgerond. De 

bevindingen zijn ongeveer gelijk gebleven; speerpunten zijn de aandacht vanuit de bewoners 
voor de kwaliteit van het gebied en de vraag aan het bestuur wat het hen waard is om recreatie 
aan de burgers te bieden. De leefbaarheid is voor de bewoners van het gebied een belangrijk 
onderwerp. Als het recreatieschap verder wil gaan met het intensiveren van commerciële 
voorzieningen in het gebied, roepen de bewoners op om hen niet uit het oog te verliezen en 
goed te bekijken tot welk niveau dat nog acceptabel voor hen is. De vraag is waar voor de 
bewoners en recreanten het kantelpunt zit dat het niet meer aantrekkelijk is in het gebied.  

 Mevrouw Sikkema is van mening dat zij over deze dilemma’s in haar gemeenteraad moet gaan 
praten. Als blijkt dat het recreatieschap aan de grens zit, moet de participantenbijdrage 
misschien toch omhoog. Daarnaast wijst mevrouw Sikkema op de ontwikkelingen bij de 
Veerplas. De ondernemer daar ziet organische groeimogelijkheden, waarbij hij heeft 
aangegeven dat hij een stuk gebied zelf in beheer wil nemen om zo kosten te kunnen 
besparen. Partnerschap in beheer wordt zodoende een belangrijk punt. Mevrouw Brouwer geeft 
aan dat dergelijke kansen nog beter uitgewerkt moeten worden en wil dat graag in de volgende 
bestuursvergadering aan de orde laten komen.  

 De voorzitter vraagt of er in de volgende bestuursvergadering ook een mogelijkheid is om voor 
een bepaald scenario te kiezen om een helder verhaal naar de achterban terug te kunnen 
leggen. 

 De heer Mauer vindt het belangrijk dat de raden en Staten goed geïnformeerd worden. 
 De heer Nederstigt stelt voor dat het algemeen bestuur serieus nadenkt over wat het gebied 

nodig heeft om kwaliteitsdaling van het gebied te voorkomen. Hij stelt voor dat er een inhaalslag 
in het gebied komt en om daarin als bestuur gezamenlijk op te trekken richting raden en Staten 
en om zo kracht uit te stralen. Een gemeenschappelijke strategie kan een gemeenschappelijk 
gevoel tot stand brengen.  

 Mevrouw Sikkema geeft aan dat er vanuit de gemeente Haarlem behoefte is om daar verder 
over door te praten. 

 De heer Mauer merkt op dat het vanuit tactische overwegingen goed zou zijn om de diverse 
gemeenteraden en PS op één locatie uit te nodigen, zodat de raads- en Statenleden ook met 
elkaar over dit onderwerp in gesprek kunnen gaan. Dit moet organisatorisch goed voorbereid 
worden, met een ondergrens aan deelnemers.  

 De voorzitter stelt voor om een voorstel te maken voor een aanzet hoe de gemeenteraden en 
PS betrokken kunnen worden bij een keuze voor een variant uit het uitvoeringsprogramma, om 
een stap te zetten in de voortgang het uitvoeringsprogramma Duurzaam Spaarnwoude. 

  
 Het algemeen bestuur besluit  
 1. Kennis te nemen van de mededeling "SPW voortgang Duurzaam Spaarnwoude"; 
 2. Voor de volgende vergadering de volgende voorstellen voor te laten bereiden: 
  Keuze voor een variant van het uitvoeren van de meerjarenbegroting 
  Betrekken van de gemeenteraden en PS bij het definitief vaststellen van 

het uitvoeringsprogramma Duurzaam Spaarnwoude. 
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8. VERGADERSCHEMA 2017  
  
 Het algemeen bestuur informeert of de eerstkomende vergadering wellicht eerder dan in mei 

2017 gepland kan worden. Mevrouw Brouwer gaat dat na.  
  
 Het algemeen bestuur besluit het vergaderschema Recreatieschap Spaarnwoude 2017 

vast te stellen, met de kanttekening om een eerdere datum te zoeken voor de 
vergadering van het algemeen bestuur op 18 mei en een andere datum voor de 
vergadering van het dagelijks bestuur op 28 september.  

  
9. AFWIJKING AANBESTEDINGSRICHTLIJN 2017-2018  
  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. RNH toestemming te verlenen om arbeidsintensieve werkzaamheden enkelvoudig 
aan te besteden aan regionale sociale werkplaatsen (SW-bedrijven);  

2. De bestuurder van RNH voor 2017 en 2018 te machtigen om af te mogen wijken 
van de Aanbestedingsrichtlijn Recreatieschap Spaarnwoude. Voorwaarde is dat 
de kosten 

a. marktconform zijn 
b. lager zijn dan het normbedrag waarvoor de Europese aanbesteding geldt;  

3. Na twee jaar, dus eind 2018, te evalueren of de inzet van de SW-bedrijven wordt 
voortgezet en, indien mogelijk, dit op te nemen in het raamcontract met RNH. 

  
10. SPW RUITERPADEN  
  
 De voorzitter meldt dat mevrouw Van den Hurk zal inspreken (zie bijlage 2). 
 De heer Mauer vraagt of er meer gebieden zijn waar van een ruiterpas gebruik wordt gemaakt. 

Als voorbeeld noemt mevrouw Van den Hurk de Amsterdamse Waterleidingduinen, waar alle 
bezoekers voor toegang moeten betalen.  

  
 De voorzitter meldt dat de heer Monhemius zal inspreken namens Manege Spaarnwoude. 
 De heer Monhemius meent dat recreatiegebied Spaarnwoude niet met de Amsterdamse 

Waterleidingduinen vergeleken kan worden. Het gebied in de Houtrak waar de paarden van zijn 
manege gebruik van maken is zeer beperkt. Er wordt door de ruiters hoofdzakelijk binnen in de 
bak gereden en daarna wordt er buiten uitgestapt. Er wordt door de ruiters dus op een andere 
manier van de buitenruimte gebruik gemaakt dan in de Waterleidingduinen.  

 De heer Van Haeften zoekt naar andere mogelijkheden om de kosten voor het onderhoud van 
de ruiterpaden te verlagen en stelt voor dat de ruiters en de maneges in georganiseerd verband 
zelf een deel van het onderhoud op zich nemen. Volgens mevrouw Van den Hurk gebeurt dat al 
op kleine schaal. De heer Van Haeften vraagt of er vanuit de maneges extra activiteiten 
mogelijk zijn om aan het onderhoud van de paden bij te dragen in ruil voor de beperking van het 
bedrag dat voor een ruiterpas gevraagd wordt. Het heeft zijn voorkeur dat de ruiters en het 
recreatieschap daar onderling afspraken over kunnen maken. Mocht dat niet mogelijk zijn dan 
is de hoogte van het bedrag van de ruiterpas alleszins redelijk, juist omdat het een extra 
onderhoudsopgave van het recreatieschap vraagt. Hij vraagt of er ook gekeken wordt naar een 
manier om op het gebruik van de ruiterpas te controleren want dat kost als zodanig ook geld.  

 De heer Nederstigt vraagt of er bij de ruiters de ambitie bestaat om zich te verenigen om zelf 
een deel van het onderhoud op te pakken. De kosten kunnen dan omlaag en er hoeft geen 
extra bijdrage van de ruiters gevraagd te worden. De heer Nederstigt wil graag weten of er 
contact is geweest tussen de het recreatieschap en de ruiters om een oplossing voor het 
onderhoud van de ruiterpaden te zoeken. 

 De heer Mohemius merkt op dat alleen de wedstrijdrijdende leden zich landelijk hebben 
verenigd. De buitenrijders hebben zich niet zoals een voetbalclub met elkaar verbonden.  

 Mevrouw Van den Hurk meent dat een manegehouder wel een rol kan spelen door aan haar 
ruiters die buiten gaan rijden te vragen om de ruiterpaden te snoeien en dan ook het benodigde 
materiaal mee te geven.  

 De heer Nederstigt vindt het belangrijk om te inventariseren of er meerdere maneges bereid zijn 
om zich te organiseren, om een deel van het onderhoud aan de ruiterpaden samen met de 
ruiters op zich te nemen. Hij is van mening dat er aan de ruiters gevraagd mag worden om iets 
in het onderhoud te doen. Het onderhoud vraagt om een bedrag van € 36.000 en de heer 
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Nederstigt is er een groot voorstander van dat er met de ruiters een vorm van participatie in het 
onderhoud van het recreatiegebied kan worden afgesproken. Mocht dat echter niet lukken, dan 
is de heer Nederstigt voorstander van de invoering van de ruiterpas.  

 Mevrouw Brouwer merkt op dat dit theoretisch mogelijk is als er een vereniging is die alle 
ruiterpaden in het gebied zou onderhouden. Als er een vereniging komt die in eigen beheer het 
onderhoud op zich neemt, zou het recreatieschap dat natuurlijk toejuichen. Het alternatief is de 
invoering van de ruiterpas, waarbij iedereen een financiële bijdrage levert en het recreatieschap 
het onderhoud voor haar rekening neemt.  

 Mevrouw Sikkema merkt op dat er blijkbaar nog niet echt is onderzocht of er een mogelijkheid 
is om in gezamenlijkheid met de maneges en ruiters in het gebied het beheer op zich te nemen. 
Mocht na onderzoek blijken dat het niet mogelijk om het beheer met elkaar te delen, dan is 
mevrouw Sikkema voor de invoering van de ruiterpas in het recreatieschap. Het gaat om een 
klein bedrag dat haalbaar is voor alle gebruikers.  

 De heer Mauer meent dat het bestuur heeft vastgesteld dat de ruiterpaden als basisvoorziening 
zijn opgenomen. Het is goed dat de maneges zelf het initiatief nemen om te snoeien, maar hij 
denkt dat het onderhoud van de ruiterpaden zeer intensief en specialistische werk is, dat niet 
door de ruiters gedaan kan worden. Het technisch onderhoud van het pad vraagt om een 
redelijke financiële vergoeding van de ruiters. Als er geen alternatief is om op het onderhoud 
van de ruiterpaden te bezuinigen, vindt de heer Mauer de invoering van de ruiterpas redelijk.  

 De voorzitter geeft aan dat zij als wethouder in Velsen vaak wordt benaderd vanwege de 
slechte kwaliteit van de ruiterpaden. Zij is van mening dat er financiële dekking nodig is om de 
kwaliteit van de paden te verbeteren en te behouden. De voorzitter vindt het te prijzen dat 
maneges en ruiters zelf meehelpen aan het onderhoud, maar zij denkt dat er in gezamenlijkheid 
bekeken moet worden hoe het onderhoud op peil kan blijven en dat er bij de invoer van de 
ruiterpas een verplichting bijkomt dat de kwaliteit van de paden goed is. Zij concludeert dat het 
algemeen bestuur de zelfwerkzaamheid van de ruiters en maneges bij het onderhoud van de 
ruiterpaden waardeert en geeft er de voorkeur aan om daar volledig op in te zetten. Als de 
invoering van de pas op 1 januari 2018 in gaat, is er tijd voor overleg tussen het recreatieschap, 
de ruiters en de maneges over het onderhoud over de paden. De technische opbouw van de 
ruiterpaden is specialistisch werk, wat niet van de ruiters verlangd kan worden. Daarvoor is een 
financiële bijdrage op zijn plaats. 

  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. Met ingang van 1 januari 2018 een betaalde ruiterpas in te voeren voor ruiters in 
recreatiegebied Spaarnwoude SPW, waarbij de opbrengsten direct ten goede 
komen van het beheer van de ruiterpaden: 

2. Het jaar 2017 te gebruiken als overgangsjaar, om:  
a. In overleg met de ruiters te bepalen welke ruiterpaden in stand worden 

gehouden 
b. Vervolgens in overleg met de ruiters de bewegwijzering hier op aan te 

passen 
c. De invoering van de ruiterpas voor te bereiden en hierover breed te 

communiceren;  
3. Een bezuiniging van 50% op de huidige beheerkosten voor 2018 en 2019 door te 

voeren;  
4. Eind 2018 en 2019 de betaalde ruiterpas, de inkomsten en de beheerkosten te 

evalueren; 
5. Indien er voor 1 januari 2018 overeenstemming is met het recreatieschap voor het 

uitvoeren van het beheer van ruiterpaden in SPW door een georganiseerde groep 
ruiters, kan dit besluit worden herzien. 

  
11. SPW VERPLAATSEN PONTVEER ZIJKANAAL C 
  
 Mevrouw Sikkema is blij dat de verplaatsing van het pontveer naar De Mooie Nel haalbaar lijkt 

met een extra toezegging van de gemeente Haarlem om financieel bij te dragen in de 
exploitatie van het pontveer. Het doel is om het pontveer uiterlijk begin seizoen 2018 op deze 
nieuwe locatie in de vaart te nemen.  

 De voorzitter brengt in dat de gemeente Velsen die mening niet met mevrouw Sikkema deelt. 
De exploitatie van het pontveer kost extra geld en dat past niet in het programma Duurzaam 
Spaarnwoude. Het financiële risico neemt toe en de vrees bestaat dat het pontveer niet 
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optimaal gebruikt zal worden, waardoor de exploitatie te veel geld kost. De gemeente Velsen 
stelt voor dat de gemeente Haarlem de kosten en de exploitatie van het pontveer volledig in 
eigen beheer neemt. 

 De heer Van Haeften meent dat Haarlem de exploitatie in de eigen begroting op zou kunnen 
nemen, gelet op de financiële situatie van het recreatieschap en de wens vanuit Haarlem om 
het pontveer in gebruik te houden. Juist omdat het veer vooral voor de inwoners van Haarlem 
een interessante verbinding kan worden.  

 Mevrouw Sikkema geeft aan dat de gemeenteraad van Haarlem daar niet mee akkoord gaat. 
 De heer Mauer stelt voor dat er meerdere varianten mogelijk zijn. Bijvoorbeeld door een 

verdeling te maken in de kosten van de exploitatie. Daarnaast is het van belang te weten of het 
hier om een basisvoorziening gaat of om een aantrekkelijke voorziening. De 
prijs/kwaliteitverhouding moet beter onderzocht worden; betreft het hier een essentiële 
verbinding waarmee er meer bezoekers naar het gebied getrokken worden. Mevrouw Brouwer 
geeft aan dat de exploitatie door vrijwilligers wordt gedaan en dat nog niet duidelijk is wat de 
vaartijden zullen zijn.  

 De heer Nederstigt meent dat er gekeken moet worden naar het algemeen nut van het gebruik 
van het pontveer. Het pontveer brengt reuring in het gebied en dat is goed. Omzethelderheid in 
het kader van Duurzaam Spaarnwoude is hier van belang en hij vraagt zich af of deze 
voorziening voor het recreatieschap een juiste investering is. Moeten de exploitatiekosten dan 
volledig door het recreatieschap gedragen worden? Hij vraagt of de gemeente Haarlem ruimte 
ziet om het recreatieschap tegemoet te komen. Hij stelt voor om het risico eerst bij Haarlem te 
laten rusten en mocht de verbinding een succes zijn en een recreatieve meerwaarde bieden, 
dan kan de exploitatie van het pontveer door het recreatieschap worden overgenomen. 

 Mevrouw Sikkema geeft aan dat het hier niet om een Haarlems project gaat en zij meent dat als 
er bij dit project geen mogelijkheid is voor een subsidie van de provincie van € 64.000, het 
project ook voor wat betreft de gemeente Haarlem niet door kan gaan.  

 De heer Mauer vindt dat het totale financiële plaatje voor wat betreft de investeringen nog deels 
onduidelijk is. Het risico van de investering kan gedeeld worden door de gemeente Haarlem en 
het recreatieschap.  

 De voorzitter concludeert dat er geen meerderheid is om met het voorstel akkoord te gaan. Het 
voorstel zoals dat nu voorligt, gaat terug voor nadere uitwerking. Zij stelt voor dat mevrouw 
Sikkema opnieuw met haar gemeenteraad kijkt of er nog ruimte is om de exploitatie deels in de 
eigen begroting op te nemen en zodoende het risico niet volledig bij het recreatieschap te laten 
rusten. Wellicht kan er bij de provincie geïnformeerd worden wat de kans op toekenning van de 
subsidie is en wat de bijkomende randvoorwaarden zijn. 

  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. Niet akkoord te gaan met het voorliggende besluit; 
2. De gemeente Haarlem voor te stellen te beoordelen of er ruimte is om de 

exploitatie deels in de eigen begroting op te nemen en zodoende het risico niet 
volledig bij het recreatieschap te laten rusten; 

3. Bij de provincie Noord-Holland te informeren wat de kans is op toekenning van 
de subsidie en wat de bijkomende randvoorwaarden zijn. 

  
12. SPW AFSTAND RECHT VAN ERFPACHT LIEDEWEG 55 HAARLEMMERLIEDE 
  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. Toestemming te geven om tegen een marktconforme vergoeding het 
erfpachtrecht tussen Staatsbosbeheer en Recreatieschap Spaarnwoude te 
beëindigen. Het betreft een perceel ter grootte van circa 1.000 m2 op de locatie 
gelegen aan Liedeweg 55 in Haarlemmerliede, bestemd voor kleinschalige 
woningbouw ontwikkeling;  

2. De financiële opbrengst van de verkoop ten goede te laten komen aan het 
gebiedsfonds dat Staatsbosbeheer en Recreatieschap Spaarnwoude gezamenlijk 
hebben ingesteld. Beide partijen maken naderhand afspraken over de aanwen-
ding van deze middelen. 
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13. MEDEDELINGEN  
13a. Communicatieactiviteiten 
13b. Belangenbehartiging 
13c. Vennootschapsbelasting 
13d. SPW eindrapportage verbouwing en herinrichting tuin Genieweg 46 Velsen-Zuid 
13e. Landschapsplan 380 KV tracédeel Beverwijk-Vijfhuizen, deelgebied Haarlemmermeer 
13f. Gebiedsfonds Spaarnwoude 
  

 
13g. Samenvoeging Haarlemmermeer en Haarlemmerliede en Spaarnwoude (mondeling) 
 De heer Van Haeften brengt in dat de gemeenteraden van Haarlemmermeer en 

Haarlemmerliede en Spaarnwoude 13 december het herindelingsontwerp voor de 
samenvoeging van beide gemeenten hebben vastgesteld. Hiermee gaat een procedure van 
start waarbij terinzagelegging van het herindelingsontwerp aan de orde is, waarbij in een 
periode van 8 weken een zienswijze kan worden ingediend. Het recreatieschap zal een brief 
ontvangen waarin dit proces wordt aangekondigd en waarbij als consequentie de uittreding van 
één algemeen bestuurslid aan de orde komt.  

  
13h. SMG nationaal monument MH17 (mondeling) 
 De heer Mauer brengt in dat in het dagelijks bestuur intensief gesproken is over de 

onderhoudskosten voor het monument voor de slachtoffers van de MH17. Hij vraagt of er vanuit 
het recreatieschap contacten zijn geweest met de initiatiefnemers en of zij akkoord zijn met de 
uitgangspunten zoals ze in het dagelijks bestuur zijn geformuleerd. Mevrouw Brouwer merkt op 
dat zij akkoord zijn met de uitgangspunten met uitzondering van het feit dat ze niet hoofdelijk 
aansprakelijk zijn. 

  
 Het algemeen bestuur besluit kennis te nemen van de mededelingen. 
  
 De actuele informatie betreffende de canon golfbaan, overdracht rioolbeheer en beheer 

kunstwerk Houtrak zijn in de vergadering van het dagelijks bestuur behandeld en komen niet in 
deze vergadering aan de orde. 

  
14. RONDVRAAG 
  
 Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

  

15. SLUITING 
  

 De datum van de volgende vergadering van het algemeen bestuur wordt nog bekend gemaakt 
(donderdag 18 mei 2017 15:00 uur).  

 De voorzitter sluit het openbare deel van de vergadering om 11.30 uur.  

  
 BIJLAGEN 
 1. Inspraakreactie de heer Haverkort BAL 

2. Inspraakreactie mevrouw Van den Hurk 
 





Algemeen Bestuur recreatieschap Spaarnwoude
:1.5 december 20:1.6

Invoering ruiterpas

Geachte leden van het Algemeen Bestuur,

Mijn naam is Katja van den Hurk. Ik woon in Amsterdam en rijd paard in het recreatiegebied
Spaarnwoude. Mijn thuisbasis is manege Spaarnwoude, aan de Houtrakkerweg.
Ik heb geen tijd gehad om handtekeningen te verzamelen of anderszins actie te voeren. Ik hoop
dat u mij op mijn woord wilt geloven dat ik vandaag niet alleen mijn verhaal vertel, maar ook de
mening van heel veel andere ruiters vertolk.

In het recreatiegebied kun je wandelen, hardlopen, je hond uitlaten, picknicken, barbecueën,
zwemmen, fietsen en nog veel meer. En je kunt er paardrijden. Nu ligt er een voorstel om de
ruiters te laten bijdragen aan het onderhoud van het recreatiegebied. Tegelijkertijd wordt
voorgesteld om het aantal kilometer ruiterpad te verminderen. En ik lees in de notitie
Uitgangspunten programma 20:1.7-20:1.8[ die vandaag ook op uw agenda staat, dat het de
bedoeling is dat het aantal grote evenementen in omvang en aantal wordt uitgebreid. Kortom:
minder mogelijkheden om te rijden en dan moeten we er ook nog eens voor gaan betalen.

Dat voelt, zacht uitqedrukt, niet goed.
Temeer niet omdat alleen van de ruiters een financiële bijdrage wordt verwacht. In de
waterleidingduinen overiqens, wordt aan alle bezoekers een bijdrage gevraagd. Voor dat verschil
in benadering vind ik geen onderbouwing. Ik heb geprobeerd me voor te stellen wat de reden is
voor het verschil.

Is het omdat de ruiters een gemakkelijk te identificeren groep zijn? Dat zou niet erg principieel
zijn. Dus ik vermoed niet dat dit de reden is.

Is de gedachte dat de ruiters een grotere financiële draagkracht hebben? Paardrijden is geen
goedkope sport, maar je hoeft er niet rijk voor te zijn. En ik ken genoeg mensen die zich veel
moeten ontzeggen om te kunnen rijden. Daarenboven: het recreatieschap doet natuurlijk niet aan
inkomenspolitiek. Ook dit zal dus niet de reden zijn.

In het voorstel las ik dat het Algemeen Bestuur al in 20:1.3 heeft besloten alleen nog maar
basisvoorzieningen te beheren en dat ruiterpaden geen basisvoorziening zijn. Ruiterpaden geen
basisvoorziening? Dat zal toch niet? Naar mijn beste weten is het gebied aanqeleqd, inclusief de
voorzieningen voor ruiters. De maneges waren - en zijn, mag ik hopen - gewenste bedrijven.
In de gemeenschappelijke regeling Recreatiegebied Spaarnwoude staat dat het doel van het
recreatieschap is: het bevorderen van een evenwichtige ontwikkeling van de openluchtrecreatie.
Daar hoort de ruitersport toch gewoon bij!



Al met al kwam ik er niet uit. Er lijkt alleen een rekensom te zijn gemaakt en niet gekeken te zijn
naar de belangen van de ruiters. En al helemaal niet gezocht naar creatieve oplossingen om de
kosten beter beheersbaar te maken.

Dan nog even een praktische opmerking, voor het geval u toch besluit de ruiterpas in te voeren.
Als u overeenkomstig het voorstel beslist, komt er een aparte pas voor het deelgebied
Schoteroog. Terecht, dunkt mij, gelet op de beperkte mogelijkheden aldaar. Maar: het is bijna niet
mogelijk om te paard aan de andere kant van het zijkanaal te komen. Praktisch gesproken maken
ruiters dus alleen gebruik van de paden aan één kant van het zijkanaal. Daar wordt dan weer géén
rekening mee gehouden.

Tot slot. In het voorstel staat dat er draagvlak is voor de invoering van een ruiterpas, bij
gelijkblijvende kwaliteit. Ook ik heb in de enquête ingevuld dat ik de pas wel zou aanschaffen.
Daar stond trouwens niet bij dat er paden worden weggehaald en dat er meer evenementen
komen. En verder Ik heb ik geen keus: zonder pas mag ik het erf niet af. Dat is niet hetzelfde als
draagvlak.

Ik verzoek u nog eens goed achter de oren te krabben en het voorstel niet over te nemen.
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Conceptverslag besloten vergadering algemeen bestuur Recreatieschap Spaarnwoude, gehouden 
op 15 december 2016 op het kantoor van RNH aan de Genieweg 46a in Velsen-Zuid  
 
Aanwezig  
Mevrouw A.V. Baerveldt   - Gemeente Velsen (vicevoorzitter) 
De heer R. Mauer    - Gemeente Amsterdam (plaatsvervanger) 
Mevrouw C.Y. Sikkema   - Gemeente Haarlem (AB lid) 
De heer R. van Haeften   - Gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude  
Mevrouw D. Kerkhoff - Gemeente Haarlemmerliede en S'woude (plaatsvervanger) 
De heer J.C.W. Nederstigt   - Gemeente Haarlemmermeer (AB lid) 
Mevrouw M.J. Brouwer    - RNH (programmamanager)  
De heer J.W. Nieuwenhuis   - RNH (manager advies) 
Mevrouw I. Smit    - Verslaglegging  
 
Afwezig  
Dhr. A. Choho    - Gemeente Amsterdam (AB lid) 
Dhr. A. Tekin    - Provincie Noord-Holland (beoogd bestuurslid) 
 
Inspreker 
De heer Mbarek   - A-Venue Events B.V. 
 
INSPREKER DE HEER MBAREK VAN A-VENUE EVENTENS B.V. 
 
De voorzitter meldt dat de heer Mbarek van A-venue Events B.V. inspreekt als organisator van Latin 
Village. 
 
De heer Mbarek legt uit dat Latin Village wordt georganiseerd binnen het contract dat het 
recreatieschap heeft met Amsterdance Beheer BV. Amsterdance Beheer heeft een 
meerjarenovereenkomst t/m 2019 met het recreatieschap voor het organiseren van 4 evenementen in 
‘Velsen Valley’. De heer Mbarek verzoekt het algemeen bestuur om in gesprek te gaan over een 
aantal scenario’s om hun evenement doorgang te kunnen laten vinden, in het geval de UDC-Groep 
failliet gaat. Over het dreigende faillissement van de UDC-Groep is het algemeen bestuur 
geïnformeerd.  
 
De heer Nederstigt meent dat er juridisch gezien geen mogelijkheden zijn, als blijkt dat de UDC-groep 
nog geen surseance van betaling heeft.  
 
De heer Mbarek merkt op dat A-venue Events in een spagaat zit op het moment dat Amsterdance 
Beheer geen contract meer heeft met het recreatieschap. A-venue Events heeft geen rechtstreeks 
contract met het recreatieschap en staat dan met lege handen. Er is door A-venue Events inmiddels al 
een groot aantal kaarten verkocht voor Latin Village 2017 en de heer Mbarek wil het evenement dan 
ook graag door laten gaan om bezoekers niet teleur te stellen.  
 
De voorzitter concludeert dat het probleem helder is geschetst door de heer Mbarek en dat A-venue 
Events en het recreatieschap met elkaar moeten blijven optrekken om tot een oplossing te komen. Er 
is hier sprake van een wederzijds belang. In de besloten vergadering wordt over dit onderwerp verder 
gepraat en de uitkomsten hiervan worden na de vergadering teruggekoppeld aan de heer Mbarek. 
Mocht het nodig zijn dan zal het algemeen bestuur via de mail met elkaar over dit onderwerp 
communiceren. Mevrouw Brouwer vult aan dat het recreatieschap zich over deze kwestie juridisch 
heeft laten adviseren. De vraag ligt nu namens het recreatieschap voor wat de positie van de 
contractpartij is. 
 
De heer Mbarek verlaat de zaal.  
 
De heer  Mauer merkt op dat het van belang is dat er duidelijkheid komt als de UDC-Groep failliet 
gaat. Mogelijk is A-venue Events een zelfstandige partij waarmee het recreatieschap een contract 
mee aan kan gaan om inkomsten in het gebied te kunnen blijven genereren. Daarnaast is het van 
belang om te achterhalen of er meerdere festivals die in het gebied georganiseerd worden, financiële 
problemen hebben.  
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De heer Nederstigt geeft aan dat er een mogelijkheid bestaat om zekerheid te bieden aan A-Venue 
voor het organiseren van hun evenement in 2017. 
 
1. OPENING 
  
 Mevrouw Baerveldt opent het besloten deel van de bestuursvergadering om 11.30 uur en heet 

de aanwezigen welkom. Het beoogd bestuurslid, de heer Tekin is verhinderd. Er is een 
schriftelijke inbreng ontvangen van de provincie. Mevrouw Baerveldt neemt het voorzitterschap 
van deze vergadering op zich.  

  
2. CONCEPTVERSLAG BESLOTEN VERGADERING AB 23 SEPTEMBER 2016  
  
 Tekstueel: geen opmerkingen. 
 Naar aanleiding van: geen opmerkingen. 
  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. Het conceptverslag vast te stellen; 

2. Het vastgestelde verslag niet openbaar te maken. 
  
3. SPW UITBREIDING CAMPING DROOMPARK BUITENHUIZEN  
  
 Mevrouw Sikkema geeft aan dat zij akkoord gaat met het voorstel indien er staat ‘dat er rekening 

wordt gehouden met natuur inclusief bouwen’. 
 De heer Mauer vraagt of de geplande huizen buiten de dijk geschrapt kunnen worden. Mevrouw 

Brouwer geeft aan dat de projectontwikkelaar daar geen bezwaar tegen heeft.  
  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. Kennis te nemen van de aanvraag/het verzoek van DroomParken om DroomPark 
Buitenhuizen uit te mogen breiden naar de overkant van de Buitenhuizerweg, 
richting Zijkanaal C;  

2. RNH op te dragen om in samenspraak met de gemeente Velsen en de provincie tot 
een haalbaar plan te komen dat op voldoende draagvlak kan rekenen;  

3. RNH op te dragen om parallel aan het voorgaande de onderhandelingen over 
aanpassing van de ondererfpacht te voeren. Het resultaat wordt vervolgens ter 
besluitvorming voorgelegd aan het algemeen bestuur van het recreatieschap;  

4. Dit besluit niet openbaar te maken. 
  
4. SPW LIGPLAATS PENNINGSVEER, VOORMALIGE LOCATIE POOLMAN  
  
 De heer Van Haeften merkt op dat de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude al jaren met 

het betreffende gezin, de familie Nales, contact heeft. Hij constateert dat het de afgelopen 
maanden helaas niet is gelukt om met de heer Omvlee van RNH in contact te komen om 
gezamenlijk tot een oplossing te komen. De familie Nales heeft in november een brief van het 
recreatieschap ontvangen waarin staat dat er ingestemd wordt dat het gezin nog één jaar van de 
ligplaats gebruik mag maken, maar dat het schip daarna definitief verplaatst moet worden. Er is 
echter geen alternatieve geschikte locatie beschikbaar. De heer Van Haeften betreurt het dat er 
tot nu toe nog geen oplossing is gevonden en wil graag op korte termijn duidelijkheid en rust 
voor de familie Nales realiseren.  

 De voorzitter merkt op dat deze situatie al langere tijd speelt en zij vraagt zich af wat de 
betrokken gemeenten tot nu toe hebben gedaan om tot een oplossing te komen. De heer Mauer 
vult aan dat dit onderwerp ook in het DB aan de orde is gekomen en daar bleek dat het tot op 
provinciaal niveau besproken is. De provincie verwijst naar de gemeente om tot een oplossing te 
komen. Hoe de situatie nu ook is, het moet voor de familie Nales duidelijk zijn dat het verblijf op 
die locatie eindig is.  

 Mevrouw Sikkema stelt voor om samen met haar wethouder Zorg en de heer Van Haeften de 
situatie af te stemmen en te de-escaleren. In de volgende vergadering van het algemeen 
bestuur in mei 2017 komt mevrouw Sikkema dan terug met een voorstel waarin een aantal 
mogelijkheden voor alternatieve huisvesting voor de familie Nales worden benoemd. 

 De voorzitter merkt op dat er wel druk op het proces moet blijven om een oplossing voor de 
familie Nales te vinden.  
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 De heer Van Haeften benadrukt dat het ook hier in de vergadering van het algemeen bestuur 
niet gelukt is om de urgentie rond dit probleem op tafel te krijgen en om tot een definitief besluit 
te komen.  

 De heer Mauer heeft begrip voor de opmerking van de heer Van Haeften, maar hij is ook van 
mening dat er geen precedent moet worden geschept geschapen. 

 De voorzitter concludeert dat de meerderheid van het algemeen bestuur vindt dat er geen 
sprake kan zijn van een permanente voorziening en dat het gedogen van de huidige ligplaats 
eindig is. Zij is van mening dat het recreatieschap zich niet kan buigen over dergelijke 
zorgproblemen. Mevrouw Brouwer gaat na of de familie Nales in november inderdaad een brief 
van het recreatieschap heeft ontvangen waarin staat dat er ingestemd wordt dat het gezin tot 
eind 2017 van de ligplaats gebruik mag maken. Als dat niet het geval is zal een dergelijke brief 
alsnog aan het gezin gestuurd worden [brief is 23 december verzonden].  

  
 Het algemeen bestuur besluit 

1. De ligplaats Penningsveer, voormalige locatie Poolman, definitief op te heffen en 
derhalve de overeenkomst met de familie Nales te beëindigen, uiterlijk per 
31 december 2017;  

2. Het voorstel van de gemeente Haarlemmerliede en Spaarnwoude en de gemeente 
Haarlem voor alternatieve huisvestiging van de familie Nales in de volgende 
besloten vergadering van het algemeen bestuur te behandelen;  

3. Dit besluit niet openbaar te maken. 
  
5. MEDEDELINGEN  
  
 Geen. 
  
6. RONDVRAAG 
  
 Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 
  
7. SLUITING 

 
 De datum van de volgende vergadering van het algemeen bestuur wordt nog bekend gemaakt 

(donderdag 18 mei 2017 15:00 uur).  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 12.00 uur. 
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